
⽔療⽬錄 SPA MENU



花之道浴⾜佔地8,000平⽅呎，設有九間VIP房及兩個浴⾜區，店內採⽤柔和
暖⾊調設計，環境潔淨舒適，配合放鬆⼼情的⾳樂，讓您沉醉於舒逸減壓的

悠閒天地。

您可享受由專業技師主理的理療項⽬，包括中式⾹薰⽳位推拿、⽕療、刮痧

和拔罐等，針對舒緩您⾝體的疲勞症狀，並有修甲、採⽿、⾯部美容護理等

服務。本店24⼩時營業，讓您隨時享有舒緩⾝⼼的理療體驗。

Rejuvenate yourself at any hour with a soothing treatment at
Vinca Foot Spa. This 24-hour spa spans 8,000 sq. feet, with
nine VIP rooms and two foot -massage areas, al l  decorated in a
soft, calming palet te. 

Relieve your stress with dif ferent treatments inspired by Chinese
wisdom, including aromatherapy massage, f ire therapy, cupping
and scrape therapy, or just enjoy a relaxing foot massage as
you l is ten to soothing music in a tranquil and orderly
environment. Facials, nail treatments, and ear cleaning
treatments are also available.





通過⾹薰精油的揮發，益健的精華融⼊空氣之中，經由⼈體吸收後，能

夠有效緩解壓⼒，使⾝⼼恢復協調，達到⾝⼼靈舒暢的效果。

With our signature oil blend volatilizing into the air and the beneficial
essence inhaled by the body, this massage will relieve you from stress
and restore coordination of mind and body.

加速體內新陳代謝，使體內脂肪轉換成熱量排出體外，減少脂肪在體內

堆積，改善⽪膚彈性，有疏通經絡，調和氣⾎的作⽤。

By speeding up the metabolism, this massage will help convert fat into
heat and drive it out of the body, resulting in elastic skin, unblocked
meridians and a balance in Qi and blood.

專家古法理療推拿

Professional 
Physiothereapy Massage

プロフェッショナル古式マッ

サージ

프로패셔널 믈리치료식 마사지 

90 分鐘 mins
MOP 1,448

60 分鐘 mins
MOP 998

Add 加 30 分鐘 mins
MOP 488

中式全⾝⾹薰⽳位

推拿

Chinese Style Full Body
Aromatherapy Massage

全⾝のアロマ マッサージ

전신아로마 마사지

90 分鐘 mins
MOP 998

60 分鐘 mins
MOP 698

Add 加 30 分鐘 mins
MOP 338

⼈體的多條靜脈均上⾏於頭部，通過按摩頭部可以活⾎⽌痛，調和氣⾎，

對各類五官科疾病及部分精神疾病均有很好的調理作⽤，清腦提神，改善

⾯部氣⾊。

Multiple veins are ascending to the head, and massaging the head can
promote blood circulation, relieve pain, reconcile Qi and blood. An
effective treatment to ENT diseases and mental diseases.

頭部⽳位按摩

Head Massage

ヘッドマッサージ

머리 마시지

30 分鐘 mins
MOP 198

肩頸部⽳位按摩能增加脖⼦跟肩膀的肌⾁的⼒量，保持韌帶的彈性。緩解

⾝體酸痛，舒緩疲勞，促進⾎液循環，增強⾝體靈活性。

The strength of the muscles on the neck and shoulders is critical to
maintain ligaments elasticity. This massage helps to relieve body aches,
relieve fatigue, and enhance body flexibility.

肩脖⽳位按摩

Neck & Shoulder
Massage

肩マッサージ

어깨마사지

30 分鐘 mins
MOP 198

MASSAGES按摩  

價格另加收10％脈務蕢及5％政府税。    The above rates are subject to a 10% service charge and a 5% government tax

可以促進腳部⾎液循環，有助緩解腳的疼痛，具有健康保健的作⽤。同

時也可促進⼈體氣⾎運⾏通暢，排除積聚在體內的代謝廢物。

A health massage to promote blood circulation and flow, so as to
relieve the pain of the feet and eliminate the accumulated waste in the
body.

腳底⽳位按摩

Traditional Chinese
Foot Massage

⾜ッポ マッサージ

발마사지

90 分鐘 mins
MOP 438

Add 加 60 分鐘 mins
MOP 298





專業採⽿⼿法清理⽿朵污垢，防⽌中⽿炎和⽿道感染發⽣，過程舒適，讓⼈們疲憊

的神經得到深度放鬆。

A soothing treatment that uses professional ear picking techniques to clean ear dirt
and prevent otitis media and ear canal infection. Get your tired nerves relaxed.

可根據客⼈的要求，提供⼿腳部位專業護理⼀條⿓服務，祛除⼿腳部位的⻆質，給

顧客帶來極致體驗。

Enjoy our one-stop service of professional care to exfoliate hands and feet with
customized and ultimate experience.

修剪指甲、腳甲、

腳⽪（批腳）

Nail Treatment

ネイルヽ⻆質削リ

네일 각질 케어

30 分鐘 mins
MOP 268 

清理⽿孔（採⽿)

Ear Cleaning 
Treatment

⽿かき

귀이개

20 分鐘 mins
MOP 198

深層清潔肌膚，延緩衰⽼，有效地清除⽼化⻆質，有助於保持⽑孔通暢⽽減少粉刺

暗瘡的形成，讓您保持年輕光彩。

Experience a deep facial and aging horniness cleaning to slow down the step of
time. This massage helps to keep pores open and avoid acne. A disclosure of
retaining youthful looks.

⾯部護理

Facial Treatment

フェイシャル 
トリートメント

페이셜 트리트먼트

30 分鐘 mins
MOP 198

⾜部有豐富的神經末梢和⽑細⾎管，通過對腳部⽳位的按摩，可以有效改善睡眠品

質，備有抗衰⽼的作⽤。

Enjoy the relaxing treatment on your feet where there are rich nerve endings and
capillaries. An ideal massage to make you sleep well and defy aging.

腳部護理

Foot Treatment

フット トリートメント

풋 (발) 트리트먼트

30 分鐘 mins
MOP 198

呵護您的雙⼿，為肌膚補充營養，通過按摩等護理還能夠加快⼿部⽪膚的⾎液循

環，保持肌膚彈性的作⽤。

This treatment focuses on nourishing your delicate hands by speeding up the blood
circulation through massage, so as to maintain skin elasticity.

⼿部護理

Hand Treatment

ハンド トリートメント

핸드 트리트먼트

30 分鐘 mins
MOP 198

TREATMENTS尊尚護理

價格另加收10％脈務蕢及5％政府税。    The above rates are subject to a 10% service charge and a 5% government tax


